
Protokół z sesji nr XXXVII/20
 Rady Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek

z dnia 4 lutego 2020r.
Godz. 17:30

Na sesji  odniesiono się do porządku obrad:

 I  Otwarcie obrad
Sesję  otworzył  o  godzinie  17:50  (ze  względu  na  oczekiwanie  na  nowego  radnego-  Jakuba  Mailickiego) 
przewodniczący RO Grabiszyn-Grabiszynek, Krzysztof Matolicz. Stwierdził  quorum. 
W sesji wzięli udział radni wg listy obecności.

II  Przyjęcie porządku obrad
Wprowadzono zmiany w PO, dopisując pozycje.
Zmieniony porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

III Sprady Organizacyjne
Krzysztof Matolicz poinformował, że dzisiaj odbędzie się zaprzysiężenie nowego radnego z okręgu nr 1, zaś z 
okręgu nr 2 na kolejnej sesji.
Zaprzysiężono Jakuba Malickiego.

IV Sprawy Zarządu 
1. Janina Pławnicka odczytała sprawozdanie z działań samorzadu za rok 2019 przygotowane przez Annę 

Daleszyńską  przy  współpracy  z  zarządem.  Krzysztof  Matolicz w  tym  czasie  wyświetlił  na  ekranie 
sprawozdanie  przgotowane  przez  siebie.  Z  powodu,  że  sprawozdanie  zarządu  było  obszerniejsze  i 
dokładniejsze (w sprawozdaniu PRO znalazły się nieścisłości) postanowiono na nim bazować i do niego 
dodać parę dopisków. Sprawozdanie uzupełnione w załączeniu.

18:10 do sesji dołączyła Małgorzata Pyka.

2. Maria Kostrzewa-Żołnierz przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu. Uwag nie było.

19:12 Paweł Borecki opuścił sesję. 

Uchwałą XXXVII/ 203 / 20 przyjęto roczne sprawozdanie z  działalności Samorządu Osiedla
Głosowano jednomyślnie „za”.

3. Krzysztof Matolicz odczytał projekt uchwały na temat Wigilii i  Mikołajek 2020, załącznik podano do 
wglądu.

Uchwałą XXXVII/ 204 / 20 przyjęto realizację zadania społecznego Wigilia, Mikołajki wraz z załącznikami
Głosowano jednomyślnie „za”.

4. Maria Kostrzewa-Żołnierz przedstawiła projekt uchwały dotyczącej aktualizacji zadania społecznego.

Uchwałą XXXVII/  205  / 20 przyjęto aktualizację zadania społecznego Centrum rozwoju dzieci i młodzieży
Głosowano jednomyślnie „za”.

5. Maria Kostrzewa-Żołnierz wyjaśniła, że ze względów proceduralnych jest konieczność aktualizacji planu 
wydadków. Odczytała projekt uchwały. 

Uchwałą XXXVII/  206  / 20 przyjęto aktualizację planu wydadków w 2020.
Głosowano jednomyślnie „za”.



6. Janina Pławnicka przedstawiła projekt uchwały (z załącznikiem) dotyczący zadania  Wieczornica.

Uchwałą XXXVII/  207  / 20 przyjęto sprawozdanie z zadania społecznego Wieczornica 2019
Głosowano jednomyślnie „za”.

7. Janina Pławnicka przedstawiła działania zarządu i przekazała wersję papierową do dokumentów z sesji.

5 minut przerwy.

V  Omówienie tematów komisji

1.Komisja ds. Infrastruktury i Ochrony Środowiska

1. Krzysztof Matolicz, przekazł informacje od  Małgorzaty Subzdy co do wcześniej prowadzonych spraw 
przez komisję. Katarzyna Bancerowska sprawdzi czy wszystkie pisma zostały wysłane.

2. Pismo o  buspasie-  Krzysztof  Matolicz podjął  temat  pisma dotyczącego  buspasa  na  Grabiszyńskiej. 
Wcześniej wysłał propozycję, Katarzyna Bancerowska ją rozwinęła i zmodyfikowała, następnie również 
przesłała do wszystkich radnych, radni nie mieli uwag do żadnej z wersji, powstało więc jedno, wspólne 
pismo. 

Głosowano za treścią pisma:
„za”- 9 osób, „przeciw”-0, „wstrzymał się”- 2 osoby.

3. Pismo na temat strefy zamieszkania przy Grabiszyńskiej-   Janina Pławnicka  wyjaśniła,  że z powodu 
braku  informacji  o  tym,  co  mieszkańcy  sądzą  o  wprowadzeniu  strefy  zamieszkania  przy  ich  ulicy 
wykonała ankietę bezpośrednią zadając pytania mieszkańcom. Efektem jest potrzeba wprowadzenia 
takiej strefy. Do wcześniej przygotowanego pisma dodano zapytanie do WIM czy istenieje możliwość 
wyznaczenia w ww. strefie miejsc parkingowych. Pismo zostało wysłane.  Krzysztof Matolicz dodał, że 
zwraca się z prośbą, by następnym razem, jeśli będzie wstrzymane pismo, wcześniej przygotowane, 
przekazać o tym informację.

Głosowano za treścią pisma:
„za”- 9 osób, „przeciw”-0, „wstrzymał się”- 2 osoby.

2.Komisja ds. Bezpieczeństwa, Handlu i Usług
1. Henryk Jędrysiak poinfomował, że opinia komisji co do sprzedaży alkoholi w lokalizacji ul.Grabiszyńska 

186A jest pozytywna. 

Uchwałą XXXVII/  208  / 20 zaopiniowano pozytywnie wniosek o sprzedaż alkoholi.
Głosowano „za”- 9, „przeciw”- 2, „wstrzymał się” -0

2. Henryk Jędrysiak przedstawił temat wraków aut przy cmentarzu, który został przekazany nam przez 
osiedle Oporów. Sprawa jest w toku. SM jest powiadomiona, będą kontrole.

3.Sprawy Klubu Seniora
Bożena Zajączkowska poinformowała o bieżących działaniach KS.  Katarzyna Bancerowska przedstwiła plakat 
informacyjny o działaniu KS, który przygotowała na potrzeby informacyjne RO.

VI Zapytania i wolne wnioski.

1. Janina Pławnicka zapytała Krzysztofa Matolicza czy odebrał klucze do siedziby od Małgorzaty Subzdy. 
Odpowiedź: „tak- po sesji przekaże”.

2. Czesław  Bieś poinformował,  że  mieszkańcy  ulicy  Księgowej  chcą  zamontowania  urządzeń 



spowalniających ruch na ich ulicy.

3. Jakub Malicki zgłosił swoją kandydaturę do komisji Infrastruktury.

Głosowano za wnioskiem:
„za”- 8 osób, „przeciw”-0, „wstrzymał się”- 3 osoby.

4. Maria Kostrzewa-Żołnierz zwróciła się z zapytaniem do Krzysztofa Matolicza o hosting, gdyż do tej pory 
nie ma informacji o fakturze i zaraz może być wstrzymana strona www. Krzysztof Matolicz wyjaśnił, że 
sprawa jest w toku i  hosting można uznać za załatwiony.

5. Krzysztof Matolicz zawnioskował, by RO wsparła finansowo promocję WBO 2020. Proponuje on, by 
złożyć sensowny projekt. Janina Pławnicka odpowiedziała, że nie znając projektów trudno mówić teraz 
o decyzjach co do wsparcia, tym bardziej finansowych. Jest za wcześnie na takie decyzje.

VII Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowano nad przyjęciem protokołu z XXXVI sesji. 

Uchwałą XXXVII/ 209 /20 przyjęto protokół z XXXVI sesji z dnia 7 stycznia 2020r.
Głosowano: „za”- 10 osób, „wstrzymał się”- 1 osoba, „przeciw”-  0.

VIII     Wyznaczenie terminu kolejnych obrad.
Wyznaczono termin kolejnej sesji zgodnie z harmonogramem. 3.03.2020, godzina 17:30

IX     Zamknięcie obrad.
Na tym zakończono i sesję zamknięto.

                                              Prowadził:
 Przewodniczący  RO Grabiszyn-Grabiszynek

                                                                                                         Krzysztof Matolicz                          

Protokowała:
Sekretarz  RO Grabiszyn-Grabiszynek
Katrzyna Bancerowska


